香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

學校(中學) Schools (Secondary)

銅獎 Bronze Award



基督教宣道會宣基中學 Christian & Missionary Alliance Sun Kei Secondary School

基督教宣道會宣基中學致力培育環保領袖,裝備學生成為綠色公民。環保團隊肩負推動 環保及保育的職責,學校亦會向本地及海外推廣綠色文化。

Christian & Missionary Alliance Sun Kei Secondary School endeavours to nurture green leaders and equip students to becoming green citizens. Environmental teams shoulder the responsibility in promoting environmental protection and nature conservation. The School also promotes the green culture to the local community and overseas.



招募約兩成的學生為環保領袖生。

Recruiting around 20% of students as leaders for environmental education.



同學在運動會後即場收集膠樽及鐵罐,提升回收率。

Students collecting recyclable plastic bottles and cans on-site after the end of Sports Day to enhance the recycling rate.



在「香港-歐洲網上互動學習計劃」中榮獲 「香港最佳學校」及於可持續社區項目中 第二名的優異成績。

Winning the Best School (Hong Kong) and 1st runner-up in Sustainable Community Project in the Hong Kong-European Union School e-Learning Project.